
                                     
 
                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
        Încheiat astăzi 31 mai  2021 cu ocazia ședinței  ordinare   a Consiliului local Fârdea la care
participă  un  nr.de  10  consilieri,  doamna  primar  Murari  Maria  Rovena  Violeta,  domnul
viceprimar Filip Sorin,  Amăriucă-Neamțu Doina  -  secretar, , delegații sătești Vasiloni Petrică
Nicolae și Gherga Dimitrie
       Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Neamțu Daniel Ionel   este  ales președinte de sedință 
       Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Neamțu Daniel Ionel prezintă ordinea de
zi a sedinței  cu urmatoarele puncte 

1. Proiect de hotarire privind aprobare Acord de parteneriat  cu ”Asociația  de cultură și
turism Autentic Media TV”.

2. Proiect de hotarire privind modificarea Agendei culturale pentru anul 2021 
3. Proiect de hotarire  privind aprobarea unei cantitatii   de combustibil  pentru asigurarea

transportului elevilor cu microbuzul scolar pentru sustinerea proiectului ”Minte sănătoasă
în corp sănătos” în cadrul parteneriatului cu  ”Asociația  de cultură și turism Autentic
Media TV”. 

4. Proiect  de  hotarire  privind  aderarea  comunei  Fârdea  la  Asociatia  de  Dezvoltare
Microregionala Traian Vuia 

5. Proiect de hotarire privind asocierea Unitatii Administrativ Teritoriale –Consiliul Local
al comunei Fârdea ,judetul Timis cu Judetul Timis-Consiliul Judetean Timis precum și cu
unele  unitatii  administrative  teritoriale   din  judetul  Timis  ,în  vederea  constituirii
Asociatiei  de  Dezvoltare  Intercomunitara  pentru  SANATATE-MEDIU  ”SAMETIM”
TIMIS

6. Proiect  de  hotarire  privind  modificarea  organigramei  aparatului  de  specialitate  al
primarului

7.  Proiect de hotarire privind  stabilirea impozitelor şi taxelor locale din comuna Fardea
pentru anul 2022 prin indexarea cu rata inflaţiei de  2,6% a  celor existente

8.  Raport primar privind  starea economica ,sociala si de mediu a comunei Fardea pentru
anul 2020 

      9     Raportul anual de activitate a viceprimarului si consilierilor locali pentru anul 2020
     10.   Diverse
              Se solicită de doamna primar aprobarea introducerii pe ordinea de zi a inca trei proiecte
de hotărâre 
             1.Proiect de hotărâre privind aprobarea modului de întocmire și ținere la zi a registrului
agricol,la nivelul Unității Administrativ Teritoriale  comuna Fârdea,județ Timiș
             2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul
privat  al comunei Fârdea,județ Timiș
             3.Proiect de hotărâre  privind insusirea si aprobarea rezultatului evaluarilor terenurilor din
domeniul public si privat   al comunei Fârdea,județ Timiș
               Se supune la vot ordinea de zi impreună cu cele trei proiecte adaugate și se aprobâ în
unanimitate.
             Se trece la punctul unu al ordinii de zi privind aprobarea unui Acord de parteneriat cu
”Asociația  de cultură și turism Autentic Media TV”.
              Doamna primar da citire raportului  întocmit pentru acest punct de  consilier cu probleme de
cultura din cadrul  primariei  Fardea 



              După discuții  intre domnii consilieri se stabileste să se ducă nu doar aceiași elevi în toate
zilele ci să îi ia in ordinea mediilor ca sa meargă mai mulți elevi
            Proiectul de hotăre  a fost analizat în comisiile  de specialitate A și B  fiind avizat
”FAVORABIL”.
            Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.   
            Se trece la punctul doi al ordinii de zi privind  aprobarea principalelor manifestări
culturale care se desfășoara în comuna Fârdea  în anul 2021 
             Doamna primar dă citire raportului întocmit pentru acest punct de  consilier cu probleme
de cultura din cadrul  primariei  Fardea.
            Având în vedere că această activitate a elevilor nu a fost cuprinsă în agenda culturală pe anul
2021 aceasta necesită  modificare in sensul prevederii sumei necesare pentru această activitate. 
          Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisiile de specialitate A și B și a fost avizat
« FAVORABIL » 
          Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii.Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.  
           Se trece la punctul trei al ordinii de zi privind aprobarea unei cantitatii  de combustibil
pentru asigurarea transportului elevilor cu microbuzul scolar pentru sustinerea proiectului ”Minte
sănătoasă în corp sănătos” în cadrul parteneriatului cu  ”Asociația  de cultură și turism Autentic
Media TV”. 
             Doamna primar dă citire raportului întocmit pentru acest punct de coordonatorul de
transport școlar  din cadrul  primariei  Fardea care a făcut un calcul estimativ a consumului de
combustibil pentru zilele în care elevii vor fi transportați în tabără.
          Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisiile de specialitate A și B și a fost avizat
« FAVORABIL » 
          Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii.Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.
        Se trece la punctul patru al ordinii de zi privind  aderarea comunei Fârdea la Asociatia de
Dezvoltare Microregionala Traian Vuia 
          Doamna primar dă citire raportului întocmit pentru acest punct de  secretarul general al
comunei Fârdea  având în vedere că persoana care avea atributii de arhitect  si-a încetat activitatea și
nu  se mai pot elibera autorizații de construcții este necesara asocierea cu Asociația care are ca
activității stabilite si domeniul urbanismului.  
           Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisiile de specialitate A și C și a fost avizat
« FAVORABIL » 
          Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii.Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate
          La punctul cinci al ordinii de zi  privind  asocierea Unitatii Administrativ Teritoriale –
Consiliul  Local  al  comunei  Fârdea ,judetul  Timis  cu Judetul  Timis-Consiliul  Judetean Timis
precum și cu unele unitatii administrative teritoriale  din judetul Timis ,în vederea constituirii
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara pentru SANATATE-MEDIU ”SAMETIM” TIMIS
          Doamna primar dă citire raportului întocmit pentru acest punct de  secretarul general al
comunei  Fârdea  și  le  explică  domnilor  consilieri   obiectivele  generale  ale  asociației  respectiv
combaterea ambroziei ,a țînțarilor si adăpost pentru animalele abandonate.
          Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisiile de specialitate A și B și a fost avizat
« FAVORABIL » 
          Nu sunt obiecții din partea domnilor consilierii.Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate
           La punctul șase al ordinii de zi  privind modificarea organigramei aparatului de specialitate
al primarului



           Doamna primar  da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretarul
general al comunei   al Primariei  Fardea,responsabil resurse umane.
           Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia  de
specialitate A 
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în unanimitate 
        La punctul șapte al ordinii de zi  privind  stabilirea impozitelor şi taxelor locale din comuna
Fardea pentru anul 2022 prin indexarea cu rata inflaţiei de  2,6% a  celor existente
         Doamna primar  da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de inspectorul
din cadrul compartimentului impozite și taxe din cadrul  Primariei  Fardea,
         Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia  de
specialitate A
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în unanimitate 
         La punctul unsprezece al ordinii de zi  privind aprobarea modului de întocmire și ținere la zi
a registrului agricol,la nivelul Unității Administrativ Teritoriale  comuna Fârdea,județ Timiș
        Doamna primar  da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretarul
general al comunei  Fardea,având în vedere ca această măsură a fost lasata de  personalul care a
realizat misiunea de audit pe registrul agricol.
         Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisiile   de
specialitate A.B si C
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în unanimitate. 
         La punctul doisprezece al ordinii de zi  privind aprobarea inventarului bunurilor care
alcatuiesc domeniul privat  al comunei Fârdea,județ Timiș
         Doamna primar  da citire raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de secretarul
general al comunei  Fardea împreuna cu anexa care face parte din proiectul de hotărâre,având în
vedere că acest inventar nu a fost aprobat prin HCL 
        Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia  de
specialitate A
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă  în unanimitate
         La  punctul  treisprezece al  ordinii  de zi  privind  insusirea  si  aprobarea  rezultatului
evaluarilor terenurilor din domeniul public si privat   al comunei Fârdea,județ Timiș
          Doamna primar  da citire  raportului de specialitate  întocmit pentru acest punct de inspectorul
din cadrul compartimentului impozite și taxe din cadrul  Primariei  Fardea,
         Proiectul de hotărâre a fost analizat și a fost avizat « FAVORABIL » de comisia  de
specialitate A
          Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă  cu 10 voturi ”pentru ” și o abținere domnul consilier Lupulescu
          Se trece la   punctul opt  al ordinii de zi si doamna primar prezinta raportul privind  starea
economica ,sociala si de mediu a comunei Fardea pentru anul 2020 
         Se trece la punctul noua  al ordinii de zi se prezinta rapoartele de activitate al viceprimarului si
consilierilor locali.
          Se trece la punctul 10 al ordinii de zi Diverse
          Cererea domnului Szonga Romeo Viorel domiciliat in municipiul Timițoara Str.Dunarea nr.28
care solicita concesionarea cladirii Scolii de la Hauzesti.După mai multe discuții se supune la vot si
nu se aproba doar dacă ar dezvolta o afacere pentru a creea locuri de munca.



          Cererea domnului Maran Traian Dorin care solicita cumpararea suprafetei de 450 mp care in
prezent o are in concesiune.In principiu domnii consilieri sunt de acord pentru inceperea efectuarii
demersurilor de dezmembrare,etc.pentru vinzare.
            Domnul consilier Streianu ii spund domnului viceprimar sa ii puna pe cei care au inchiriata
cladirea de la Gladna Romana sa cosesasca.
             Doamna primar le mai spune domnilor consilieri despre receptia la camine Mâtnicu Mic și
Gladna Montana,despre controlul efectuat de cei de la ANRSC si masurile lăsate,etc.   
              Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă

            

                 Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


